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Abstract (en)
The device (10) has a drive arrangement (30) for a driving tappet (13) that is adjustably supported in a guide (12). The tappet has a main spring (31)
stretched over a tensioning arrangement (70) by a transmission belt (33). The transmission belt is led over a roller (34) that is arranged in a bearing
element (35), where the roller is rotatably supported at the bearing element by an anti-friction bearing. A guiding unit i.e. guiding ridge, is provided at
the roller for axially centric guidance of the transmission belt on the roller.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft ein handgeführtes Eintreibgerät (10) für Befestigungselemente (60), mit einer Antriebsanordnung (30) für einen
in einer Führung (12) versetzbar gelagerten Eintreibstössel (13), die wenigstens ein über eine Spanneinrichtung (70) mittels wenigstens eines
Transmissionsriemens (33) spannbares Antriebsfederelement (31) aufweist, wobei der wenigstens eine Transmissionsriemen (33) über wenigstens
eine, an einem Lagerelement (35) angeordnete Rolle (34) geführt ist. Die wenigstens eine Rolle (34) ist dabei über ein Wälzlager (40) an dem
Lagerelement (35) drehgelagert.
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